我们欢迎来自各种背景的骑手。如果您感觉自己受到歧视，请致电311提出投诉。可以通过电话提供口译服务。

We welcome riders from all backgrounds. If you feel like you have been discriminated against, please call 311 to file a complaint. Interpretation is available over the phone.
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在阿尔伯克基市，基于头发的歧视为违法行为。《人权条例》禁止基于头发类型、发质、长度、发量和发型的歧视。 歧视因遵循个人文化或宗教信仰而穿着布尔卡、佩戴头巾、裹头巾或佩戴其他头饰的行为也属违法行为。如果您感觉自己受到歧视，请致电311或民权办公室（电话505-768-4595），或发送电子邮件至civilrights@cabq.gov。

Hair-based discrimination is illegal in the City of Albuquerque. The Human Rights Ordinance prohibits discrimination based on hair type, texture, length, volume, and style. It is also illegal to discriminate against people for wearing a burka, hijab, head wrap or other headdress as part of an individual's cultural or religious beliefs. If you feel like you have been discriminated against, please call 311 or the Office of Civil Rights at 505-768-4595 or email civilrights@cabq.gov.

